
Protokół z LVIII sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 25 września 2023 r. (poniedziałek) w Chmielnickim Centrum Kultury,  

ul. Starobuska 10 w godzinach od 15:30 do 16:30. 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Anita Jabłońska, 

która przewodniczyła obradom.  

Przewodnicząca Rady powitała burmistrza Pawła Wójcika, zastępcę burmistrza Małgorzatę 

Przeździk, skarbnika gminy Annę Pleban, sekretarza gminy Andrzeja Łopacińskiego, 

kierowników i dyrektorów jednostek gminnych i ponadgminnych, sołtysów, radnych, 

pracowników urzędu oraz mieszkańców gminy.  

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 14 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych). 

Lista obecności radnych na LVIII sesji, dnia 25 września 2023 r., stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady rady gminy są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy. Kopie przechowywane są 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku. Klauzula informacyjna wywieszona jest na 

drzwiach wejściowych, na stronie internetowej Urzędu oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad wzięło udział 14  radnych. Za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 14 radnych. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

Wyniki głosowania:  
Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska (ZA), Jerzy 
Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas 
(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (NIEOBECNY), 
Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z LVII sesji. 

Do protokołu z LVII sesji, na ręce przewodniczącej, uwagi mieszkańca w formie pisemnej 

złożyła Edyta Ciopińska. Poprosiła aby odnieść się do nich pisemnie lub podczas kolejnej sesji.  

Do protokołu z LVII sesji nikt z radnych nie wniósł uwag.   

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem protokołu z LVII sesji Rady 

Miejskiej w Chmielniku (28.08.2023 r.) głosowało 14 radnych. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Wyniki głosowania:  
Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska (ZA), Jerzy 
Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas 
(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (NIEOBECNY), 
Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 



4. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

Do przesłanego sprawozdania burmistrz dodał, kilka najważniejszych informacji.  

W pierwszych słowach złożył na ręce sołtysa Zbigniewa Banacha podziękowanie za 

przygotowanie wydarzenia, które odbyło się w Lubani, 2 września 2023 r.  

Wspomniał o ślubowaniu Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych w Suliszowie, które 

odbyło się podczas dwudniowego pikniku szkoleniowego, 9-10 września połączonego również 

z otwarciem strażnicy po termomodernizacji. 

W związku z tym, że trwają konsultacje społeczne dotyczące analizy „Diagnozy 

strategicznej sytuacji społecznej, gospodarczej i przestrzennej Miasta i Gminy Chmielnik” dla 

"Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Chmielnik do roku 2030" zaprosił wszystkich do udziału. 

Gmina Chmielnik otrzymała dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Program Inwestycji Strategicznych na poprawę dostępu do infrastruktury komunalnej 

mieszkańców miejscowości popegeerowskich - Etap II.  Dofinansowanie wynosi – 1 984 

800,00 zł. W ramach tego dofinansowania zaplanowano m. in. budowę garażu przy strażnicy 

w Suliszowie, rozbudowę sieci kanalizacyjnej oraz oświetlenia ulicznego w miejscowości 

Suliszów, rozbudowę oświetlenia ulicznego w miejscowości Śladków Mały oraz modernizację 

bądź rozbudowę infrastruktury sportowo rekreacyjnej w zakresie placów zabaw, siłowni 

zewnętrznych oraz infrastruktury towarzyszącej m. in. w Minostowicach, Zreczu Małym, 

Suchowoli, Kotlicach, Borzykowie, Ługi oraz Chmielnik.  

Zakończono termomodernizację budynku SP ZOZ. Obecnie trwają ostatnie zakupy 

wyposażenia oraz sprzętu komputerowego. Realizacja zadania wraz z pracami dodatkowymi 

wyniosła 5 179 000,00 zł, z czego ponad 3 mln zł to dofinansowanie z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych, 1 mln zł - środki własne SP ZOZ oraz 997 tys. zł - wkład gminy.  

Burmistrz odpowiedział, na interpelację radnej Danuty Orkisz złożoną podczas ostatniej 

sesji. Powiedział, że gmina, nie będąc właścicielem drogi, zrobiła wszystko aby tą drogę 

przygotować do remontu. Zabezpieczono wkład własny w budżecie gminy, dodatkowo za 

chwilę na sesji zostanie podjęta uchwała o pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na 

remont tej drogi. Ma nadzieję, że zarządca drogi pozyska środki na jej remont. Burmistrz 

powiedział, że gmina chciała pozyskać środki finansowe na to zadanie i złożyć wniosek do 

Banku Gospodarstwa Krajowego, niestety takiej możliwości prawnej nie ma.  

Radna Danuta Orkisz podziękowała za odpowiedź.  

Przewodnicząca Rady przedstawiła wydarzenia, w których uczestniczyli radni pomiędzy 

sesjami. 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwał. Wszystkie projekty uchwał uzyskały 

pozytywną opinię poszczególnych komisji, w tym Komisji Statutowo-Regulaminowej Rady 

Miejskiej w Chmielniku.  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Chmielniku. 

Projekt uchwały omówił Andrzej Łopaciński – Sekretarz Gminy. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LVIII/571/2023 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 



Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Chmielniku głosowało 14 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania:  

Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska (ZA), Jerzy 
Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas 
(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (NIEOBECNY), 
Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 
 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska Gminy 

Chmielnik na lata 2023-2025 z perspektywą do 2029. 

Projekt uchwały omówiła Beata Szpejna – Zastępca Naczelnika Wydziału Budownictwa i 

Ochrony Środowiska.  

Radny Hieronim Górski powiedział, że założenia programu są bardzo ciekawe i ma nadzieję, 

że zostanie zrealizowany w stu procentach. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr LVIII/572/2023 w 

sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska Gminy Chmielnik na lata 2023-2025 z 

perspektywą do 2029 głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński 
(ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika 
Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (NIEOBECNY), Aneta Wojtas 
(ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik 

na lata 2023-2040. 

Anna Pleban – Skarbnik Gminy, omówiła projekty uchwał podejmowane w punkcie 7, 8 

oraz 9. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LVIII/573/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na 

lata 2023-2040 głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński 
(ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika 
Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (NIEOBECNY), Aneta Wojtas 
(ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2023 rok. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LVIII/574/2023 w sprawie zmian budżetu na 2023 rok głosowało 14 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 



Wyniki głosowania: 
Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński 
(ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika 
Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (NIEOBECNY), Aneta Wojtas 
(ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LVIII/575/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego głosowało 

13 radnych. Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania: 

Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska (ZA), 

Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas 

(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (NIEOBECNY), 

Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

Projekt uchwały omówiła Anna Pleban – Skarbnik Gminy. 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Lenartowicz powiedziała, że Komisja Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dodała, że jest 

to kolejny etap podjętej uchwały budżetowej oraz jedno ze źródeł finansowania inwestycji 

zaplanowanych na ten rok. Wyraziła nadzieję, że kredyt nie zostanie zaciągnięty w pełnej 

wysokości  

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LVIII/576/2023 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego głosowało 14 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński 
(ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika 
Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (NIEOBECNY), Aneta Wojtas 
(ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

 

11. Zapytania i interpelacje radnych. 

 

Przewodnicząca odczytała pismo mieszkańca Włodzimierza Września w sprawie 

udzielenia mu rekomendacji do IPN w Kielcach w sprawie Stanisława Żaka.  

Odczytała również propozycję odpowiedzi na to pismo – stanowisko zajęte przez całą 

radę, i zaproponowała przegłosowanie jego treści poprzez podniesienie ręki. Radny Jerzy 

Kulpiński powiedział, że nie widzi potrzeby takiego głosowania, ponieważ sprawa ta była 

omawiana na spotkaniu radnych i wszyscy radni jednogłośnie opowiedzieli się za przyjęciem 

takiej treści pisma. Przewodnicząca Rady powiedziała, że jeśli nadal jest taka wola radnych, to 

pismo zostanie wysłane do mieszkańca w takim brzmieniu.  

Zapytała, czy ktoś z radnych ma pytania lub chciałby złożyć interpelację. Nikt z radnych nie 

wyraził chęci zabrania głosu. 



12. Zakończenie obrad. 

W związku z brakiem możliwości kontunuowania LVIII sesji Rady Miejskiej, 

Przewodnicząca Rady dokonała zamknięcia obrad sesji z dnia 25 września 2023 roku. 

Nagranie z sesji dostępne jest na stronie internetowej:   

https://crv.pl/transmisja-swietokrzyskie-rada_miejska_w_chmielniku 

 

Sporządziła: 

Katarzyna Więckowska 

 

https://crv.pl/transmisja-swietokrzyskie-rada_miejska_w_chmielniku

